
 
 

 

 

 
 
 

 
 

MONDELINGE VRAGEN 
“Participatie P1 Vleuterweide” 

Raadsleden Marijn de Pagter (VVD), David Bosch (PVV), Tim Schipper (SP), Bülent Isik (PvdA), 
Sander van Waveren (CDA), Cees Bos (SBU), Ismail el Abassi (DENK) 

 
 

Een maand geleden stuurde het college ons een brief over het vervolg voor het parkeren op P1 bij 

winkelcentrum Vleuterweide. Die brief ontvingen we na twee uitvoerige debatten over het plaatsen 

van slagbomen op het parkeerterrein. Dat gebeurde zonder enige inspraak en met gebrekkige 

communicatie naar de buurt. 

Laat ik vooropstellen dat ik blij ben dat wethouder Verschuure in de brief aangaf dat hij tot de 

zomer de tijd wil nemen om met alle betrokkenen – bewoners én ondernemers – om de tafel te 

gaan over het parkeren op P1. Nu het half april is, zouden we graag een korte update willen 

ontvangen over het parkeren op P1 en in het bijzonder over de participatie.  

1. Is de beoogde parkeerdrukmeting op en rond P1 al uitgevoerd? Kan de wethouder 

toezeggen dat hij deze met de raad deelt? 

2. Heeft de wethouder al met bewoners, ondernemers en ASR gesproken over een oplossing 

voor P1? Zo nee, waarom niet en wanneer gaat dat wel gebeuren? 

3. Hoe krijgen de gesprekken met bewoners, ondernemers en ASR verder vorm?  

Tijdens het laatste debat is afgesproken dat we dit onderwerp in de laatste commissie voor het 

zomerreces bespreken.  

4. Is dit nog steeds de planning? Wanneer precies verwacht het college een uitkomst met de 

raad te kunnen delen? 

 


